
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: XXXXXXXXXXXXX 
Verzonden: woensdag 8 april 2020 12:36 
Aan: Gemeenteraad <Gemeenteraad@Goirle.nl> 
Onderwerp: Factorium 
 
Geachte raad, college, 
 
Bijgaand mijn reactie op het persbericht n.a.v. het stoppen van Factorium in Goirle. 
Treurig, treurig, vooral de gang van zaken. 
Gaat de gemeenteraad hier nog iets van vinden? 
 
Groeten, 
XXXXXXXXXXX 

 

College van B&W 

Goirle 

 

 

Goirle, 7 april 2020 

 

Geacht college, 

 

Met verbijstering heb ik vandaag kennis genomen van uw persbericht over het 

muziekonderwijs in Goirle. Vooral de reactie van onze wethouder van cultuur getuigt van 

een totaal gebrek aan empathie met het beetje cultuur dat in ons dorp nog levend wordt 

gehouden. Het klinkt bijna als een triomf! 

Een compliment aan Loek Sijbers is wel op zijn plaats. Hij heeft voor Factorium eruit gehaald 

wat er in zat. Na de afgelopen bezuinigingsvoorstellen was duidelijk dat er voor een 

volwaardige muziekschool in Goirle geen plaats meer was. Hij heeft er toch nog 4 ton 

uitgesleept voor 2021 en 2022 en kan daarmee het ontslag van zijn docenten betalen.  

De 'cultuurcoaches' blijven gesubsidiëerd, terwijl niemand mij kan zeggen wat ze in de 

praktijk tot stand brengen. Ook de 'Cultuureducatie met kwaliteit' voor het primair 

onderwijs blijft gesubsidiëerd. Als Goirle hiervoor een rijksbijdrage ontvangt, dan stopt die 

per 1 januari a.s. Blijven we dit wel subsidiëren? En wat kost dat dan? 

 En vervolgens krijgen we er nóg een ambtenaar bij, de culturele coördinator, die gaat 

zorgen voor een 'culturele schil' in Goirle, door zelfstandigen te faciliteren in gezamenlijke 

marketing. Wat is dat in godsnaam? Wat gaat die persoon doen? En vooral, om met onze 

wethouder van cultuur te spreken, wat gaat die kosten? En houdt die functie op te bestaan 

in 2023?  

Een aantal praktische vragen komen bij mij op, die u met Factorium zou kunnen bespreken: 

- Ik ga er van uit, dat Factorium hun lokalen in CC Jan van Besouw gaat ontruimen. Zijn er 

piano's beschikbaar voor pianoles? Is er een drumstel voor drumles? Een xylofoon voor 



slagwerkles? Een contrabas? Muziekstandaards? Keyboards? Gitaarversterkers? 

Afspeelapparatuur? Luidsprekerboxen? Een kopiëerapparaat? Papier, inkt? Klokkenspelletjes 

voor de AMV les? Blijft de inrichting van het danslokaal behouden? Wie gaat dit betalen? De 

docenten zelf zeker niet. Nu hebben de docenten de beschikking over een computer, straks 

waarschijnlijk niet meer. De wifi in CC Jan van Besouw is belabberd,dat moet echt beter. 

- Ik heb begrepen dat er nagedacht wordt over de huur van de lokalen. Vergeet dan niet dat 

er ook voorspeelmomenten zijn in de kapel en dansvoorstellingen in de theaterzaal. 

- Wie gaat de organisatie van examens, tentamens regelen, komt er een soort van open dag,  

wie regelt de inschrijvingen, de pr, de social media?  Komt er een website? En wie betaalt 

die? Zijn er nog optredens met Sinterklaas, Kerst, Moonlightshopping enz.? Als je spreekt 

over een 'cultuureducatieschool' zul je iemand moeten hebben die dit organiseert. Zoals 

vroeger Piet Henrard en nu Odette Kolen.Wie gaat deze persoon betalen? 

- Wie mag er docent worden aan deze school? Wie beoordeelt dit als er meerdere 

kandidaten zijn? Wie bewaakt de kwaliteit?! 

- Als de gemeentelijke bijdrage echt naar 0 gaat wordt muziekles onbetaalbaar voor vele 

Goirlenaren, dat staat vast. En dat weet het college ook, want nu al wordt nagedacht over 

eventuele financiële ondersteuning voor inwoners bij hogere tarieven. Dat de docenten zich 

binnenkort verplicht moeten gaan verzekeren, zal ook in de tarieven moeten worden 

doorberekend. De ouders moeten met hun loonstrookje naar de gemeente, weer een 

ambtenaar erbij. Wordt hiervoor budget vrijgemaakt? 

- Factorium zal het proces begeleiden om de overgang 'zo goed en geleidelijk mogelijk te 

laten verlopen'. Hoezo geleidelijk? De overgang is 1 september 2020 een feit! 

 

In Hilvarenbeek wordt inderdaad bewezen dat een geprivatiseerde muziekschool kan 

werken.  

https://www.hilvarenbeek.nl/voor-bewoners/onderwerpen-a-z_3113/product/subsidie-

kunst-en-cultuureducatie_913.html 

Daar worden wel de leskosten voor 50% vergoed tot een maximum van 370 euro. 

Bovendien krijgen leerlingen 50% van de huur van leslokalen vergoed. Ook het 

docentencollectief wordt financiëel ondersteund door de gemeente, ik dacht met ca. 35.000 

euro. Dat is dus lang geen 0 zoals in Goirle.  

Bovendien staat Hilvarenbeek van oudsher veel positiever ten opzichte van cultuur dan 

Goirle, waar cultuur, ook van oudsher, alleen bovenaan staat als er bezuinigd moet worden. 

Gezien de laatste krantenberichten staat ons weer een ronde te wachten. Ik ben benieuwd 

hoe dat zal gaan, nu er geen cultuur meer is. 

 

Ik wens u alsnog veel wijsheid toe. 

 

Groeten, 

XXXXXXXXXXXX 

https://www.hilvarenbeek.nl/voor-bewoners/onderwerpen-a-z_3113/product/subsidie-kunst-en-cultuureducatie_913.html
https://www.hilvarenbeek.nl/voor-bewoners/onderwerpen-a-z_3113/product/subsidie-kunst-en-cultuureducatie_913.html

